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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2014/15:311 Förmögenhetsskatten

Vänsterpartiet meddelade före valet 2014 att de hade för avsikt att verka för en 
återinförd förmögenhetsskatt. Regeringen har meddelat att den avser att 
utarbeta höstens och vårens budgetpropositioner i samarbete med 
Vänsterpartiet. Finansministern avvisade som då nytillträdd ekonomisk-politisk 
talesperson för Socialdemokraterna inte tanken på en återinförd 
förmögenhetsskatt, men något sådant förslag fanns inte med i partiets 
valmanifest under 2014. 

 

Mot bakgrund av bland annat budgetsamarbetet med Vänsterpartiet vill jag 
dock fråga finansminister Magdalena Andersson följande. Har ministern i 
sin tjänsteutövning tagit några initiativ till att inom Regeringskansliet inleda ett 
arbete som belyser möjligheten att i någon form återinföra en 
förmögenhetsskatt?

………………………………………

Erik Ullenhag (FP)
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